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PROTOKÓŁ NR XXIII/2016 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W PRZECŁAWIU  

w dniu 29 grudnia 2016 roku  
 
odbytej w Sali Obrad Urzędu Miejskiego w Przecławiu przy ul. Kilińskiego 7, 39-320 Przecław. 
 
W posiedzeniu Rady Miejskiej w Przecławiu, której przewodniczył Pan Zenon Krawczyk - 
Przewodniczący Rady, udział wzięli Radni Rady Miejskiej wg listy obecności stanowiącej 
załączniki Nr 1 do protokołu oraz sołtysi i przewodniczący zarządu osiedli wg listy obecności 
stanowiącej załączniki Nr 2 do protokołu. 
 
Obrady XXIII sesji Rady Miejskiej (zwanej dalej Radą) w VII kadencji otworzył o godz. 10:00  
i prowadził Pan Zenon Krawczyk – Przewodniczący Rady (zwany dalej Przewodniczącym), 
wygłaszając formułę: „Wysoka Rado, otwieram XXIII sesję Rady Miejskiej”. Następnie 
przywitał przybyłych na posiedzenie: Radnych, Burmistrza Przecławia Pana Ryszarda 
Wolanina, Zastępcę Burmistrza Pana Edwarda Janusza Dybskiego, Sekretarza Gminy Pana 
Janusza Krakowskiego, Skarbnika Gminy Panią Joannę Krzempek, Dyrektorów i Kierowników 
Jednostek Organizacyjnych, przedstawicieli Młodzieżowej Rady Miejskiej w Przecławiu, 
sołtysów i przewodniczących osiedli. 
 
Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji bierze udział 14 radnych. 
Następnie poinformował, iż porządek obrad sesji radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o 
sesji i pozostałymi niezbędnymi materiałami. Porządek ten stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu. Przewodniczący poinformował, iż wpłynął do niego wniosek od Burmistrza  
o wprowadzenie do porządku obrad sesji Rady punktu o brzmieniu – Przedstawienie koncepcji 
funkcjonowania Samorządowego Domu Kultury w Tuszymie. W związku z powyższym 
Przewodniczący zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad XXIII sesji Rady punkt 
„Przedstawienie koncepcji funkcjonowania Samorządowego Domu Kultury w Tuszymie”.  
 
Przewodniczący – poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza o poszerzenie porządku obrad  
o w/w punkt:  
 
W głosowaniu nad poszerzeniem porządku posiedzenia o wyżej wnioskowany punkt 
wzięło udział 14 radnych.  
 
Za wnioskiem o poszerzenie porządku posiedzenia o pkt „Przedstawienie koncepcji 
funkcjonowania Samorządowego Domu Kultury w Tuszymie” głosowało 14 radnych, nikt nie 
głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 
Zatem Rada poszerzyła porządek posiedzenia o punkt „Przedstawienie koncepcji 
funkcjonowania Samorządowego Domu Kultury w Tuszymie”, który będzie rozpatrywany w 
pkt. 3 „nowego”, przedstawionego porządku obrad. 
 
Porządek obrad XXIII sesji Rady Miejskiej przedstawia się następująco: 
 
Porządek obrad XXIII sesji:  

1. Pytania i wnioski radnych, pisma do Rady Miejskiej w Przecławiu. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Przecławiu.  
3. Przedstawienie koncepcji funkcjonowania Samorządowego Domu Kultury w 

Tuszymie. 
4. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji doraźnej d. s. weryfikacji  

i negocjacji warunków połączenia miejscowości Błonie z miastem Przecław.  
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5. Przedstawienie informacji z działalności Młodzieżowej Rady Miejskiej w 
Przecławiu w 2016 roku oraz zapoznanie z planem działań na rok 2017. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia zakresu prac wykonanych na potrzeby 

ochrony przyrody dotyczących pomnika przyrody w Białym Borze.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup części działki położonej  
w Rzemieniu gmina Przecław. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 
dzieci w wieku do lat 5 w placówkach wychowania przedszkolnego 
prowadzonych przez gminę Przecław. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu finansowego na wydzielonych 
rachunkach dochodów jednostek oświatowych oraz wydatków nimi 
finansowanych w 2016 roku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej gromadzenia 
dochodów na wydzielonym rachunku przez jednostki oświatowe będące 
jednostkami organizacyjnymi gminy Przecław. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Przecław na 
rok 2016. 

12. Wolne zapytania i wnioski. 
 
Przewodniczący – poddał pod głosowanie porządek obrad. 
Porządek obrad XXIII sesji Rady Miejskiej przyjęty został jednogłośnie przez Radnych. 
Przystąpiono do realizacji porządku obrad. 
 
Ad 1.  
Pytania i wnioski radnych, pisma do Rady Miejskiej w Przecławiu 
 
Pisma 
Przewodniczący – odczytał pismo Ochotniczej Straży Pożarnej w Kiełkowie w ufundowania 
sztandaru dla jednostki OSP Kiełków w związku z jubileuszem 100-lecia OSP – pismo stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu.  
 
 
Ad 2.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Przecławiu. 
 
Przewodniczący – zabierając głos w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji Rady 
Miejskiej, zwrócił się z zapytaniem, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej z sesji Rady 
Miejskiej. 
W głosowaniu nad przyjęciem protokołu uczestniczyło 14 radnych.  
Za przyjęciem protokołu Nr XXII/2016 z dnia 29 listopada 2016 roku głosowało 13 
radnych, nikt nie głosował przeciw, jeden radny wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Protokół Nr XXII/2016 z dnia 29 listopada 2016 roku został przyjęty przez 
radnych 13 głosami „za”.  
 
Ad 3. 
Przedstawienie koncepcji funkcjonowania Samorządowego Domu Tuszymie. 
 
Przewodniczący – oddał głos Pani Elżbiecie Augustyn – Gruszce – Dyrektor Samorządowego 
Domu Kultury w Tuszymie. 
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Elżbieta Augustyn – Gruszka – Dyrektor Samorządowego Domu Kultury w Tuszymie – 
przedstawiała koncepcję funkcjonowania SDK w Tuszymie. Zapoznała Radnych z misją, wizją 
SDK. Zaprezentowała cele długoterminowe a także krótkoterminowe domu kultury.   
Program kadencyjny działania Samorządowego Domu Kultury w Tuszymie stanowi załącznik 
nr 5 do protokołu. 
 
Ponadto poinformowała że 2016r. z zajęć organizowanych przez SDK skorzystało ponad 180 
osób natomiast z zajęć organizowanych przez MCK ponad 150. 
 
Przewodniczący – oddał głos Burmistrzowi Przecławia – Ryszardowi Wolaninowi, który zabrał 
głos w sprawie nowego Domu Kultury w Przecławiu oraz działań kulturalnych na terenie gminy 
Przecław. 
 
Ryszard Wolanin – Burmistrz Przecławia – zabrał głos w sprawie małej frekwencji uczestników 
podczas imprez kulturalnych. Zwrócił uwagę na potrzebę zdiagnozowania tego problemu wśród 
mieszkańców. 
Nowy Dom Kultury w Przecławiu ma być Centrum Kultury w gminie Przecław. 
Wręczył Pani Elżbiecie Augustyn – Gruszce nominację na Dyrektora Samorządowego Domu 
Kultury – Zarządzenie Nr 109.2016 Burmistrza Przecławia z dnia 27 grudnia 2016r. w sprawie 
powołania Dyrektora Samorządowego Domu Kultury w Tuszymie- stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu.  
 
Elżbieta Augustyn – Gruszka – Dyrektor Samorządowego Domu Kultury w Tuszymie – 
podziękowała za zaufanie i powierzenie jej stanowiska Dyrektora SDK w Tuszymie. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 3 i przeszedł do realizacji pkt. 4. 
 
Ad 4.  
Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji doraźnej d. s. weryfikacji i 
negocjacji warunków połączenia miejscowości Błonie z miastem Przecław.  
 
Przewodniczący – poprosił Radnego Pawła Furmana – Przewodniczącego Komisji doraźnej  
d. s. weryfikacji i negocjacji warunków połączenia miejscowości Błonie z miastem Przecław o 
przedstawienie sprawozdania z działalności w/w Komisji.  
 
Paweł Furman - Radny – poinformował że celem Komisji doraźnej jest ustalenie zasad 
połączenia miejscowości Błonie z miastem Przecław. Poinformował że Komisja prowadzi 
rozmowy z mieszkańcami i zbiera opinie mieszkańców w temacie połączenia. Komisja 
opracowała również list który zostanie skierowany do mieszkańców Błonia. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 4 i przeszedł do realizacji pkt. 5. 
 
Ad 5.  
Przedstawienie informacji z działalności Młodzieżowej Rady Miejskiej w 
Przecławiu w 2016 roku oraz zapoznanie z planem działań na rok 2017. 
  
Przewodniczący – poprosił Radnego Młodzieżowego Pawła Haracza o zabranie głosu.   
 
Paweł Haracz – Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miejskiej w Przecławiu – poinformował że 
w 2016 roku Radni MRM w Przecławiu brali czynny udział w WOŚP w Przecławiu – jako 
wolontariusze, następnie zorganizowany został mecz piłki siatkowej MRM w Przecławiu. MRM 
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zorganizowała Eurowizję po przecławsku – impreza ta została wpisana do kalendarza imprez, 
będzie się ona odbywać zawsze 1 maja. Ponadto uświetniła obchody 11 listopada. 
Poinformował również że w wrześniu odbyły się wybory uzupełniające do MRM. Została 
przeprowadzona również zbiórka darów dla Dzieci z Domu Dziecka w Skopaniu. Radni wzięli 
również udział w szkoleniu dla Młodzieżowych Radnych. 
W planach uwzględnił: kino letnie, treningi dla młodzieży, II edycja Eurowizji po przecławsku, 
Dzień Dziecka a także w obchodach Święta Samorządu Terytorialnego. 
 
Ryszard Wolanin – Burmistrz Przecławia – zwrócił uwagę na nazewnictwo Rad: Młodzieżowa 
Rada Miejska w Przecławiu oraz Rada Miejska w Przecławiu.  
Zwrócił uwagę na potrzebę nawiązania kontaktu z Rada Miejska w Przecławiu, sołtysami a 
także przewodniczącymi rad osieli. 
Zabrał głos w sprawie promocji samorządu.  
 
Przewodniczący zamknął pkt 5 i przeszedł do realizacji pkt. 6. 
 
Ad 6. 
Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia zakresu prac wykonanych na potrzeby 
ochrony przyrody dotyczących pomnika przyrody w Białym Borze. 

 

Przewodniczący – poprosił Pana Macieja Jemioło – Dyrektora Wydziału Urbanistyki, Inwestycji, 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Gruntami o omówienie i przedstawienie projektu uchwały.  
 
Maciej Jemioło – Dyrektor Wydziału Urbanistyki, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Gruntami – omawiając projekt uchwały poinformował że planowane prace do wykonania to 
redukcja korony drzew poprzez przycięcie trzech usychających konarów stwarzających 
zagrożenie. 
 
Władysław Grzelak – Radny – zapytał kto jest właścicielem dębu. 
 
Maciej Jemioło – Dyrektor Wydziału Urbanistyki, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Gruntami – poinformował że właścicielem dębu jest Nadleśnictwo Tuszyma.  
 
Władysław Grzelak – Radny – zapytał kto zapłaci za prace wykonane przy pomniku przyrody. 
 
Maciej Jemioło – Dyrektor Wydziału Urbanistyki, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Gruntami – poinformował że zabiegi o których mowa w projekcie uchwały przeprowadzi we 
własnym zakresie i na własny koszt zarządca nieruchomości na której znajduje się dąb czyli 
Nadleśnictwo Tuszyma. 
 
Nikt więcej nie zabierał głosu na temat projektu uchwały.  
 
W związku z tym, że nikt nie zabierał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uzgodnienia zakresu prac wykonanych na 
potrzeby ochrony przyrody dotyczących pomnika przyrody w Białym Borze. 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 
radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXIII/210/2016 w sprawie uzgodnienia zakresu prac 
wykonanych na potrzeby ochrony przyrody dotyczących pomnika przyrody w Białym Borze - 
stanowiącą załącznik nr 7 do protokołu. 
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Przewodniczący zamknął pkt 6 i przeszedł do realizacji pkt. 7. 
Ad 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup części działki położonej w 
Rzemieniu gmina Przecław. 

 

Przewodniczący – poprosił Pana Macieja Jemioło – Dyrektora Wydziału Urbanistyki, Inwestycji, 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Gruntami o omówienie i przedstawienie projektu uchwały.  
 
Maciej Jemioło – Dyrektor Wydziału Urbanistyki, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Gruntami – omawiając projekt uchwały poinformował że część działki nr 958/5 położonej w 
Rzemieniu zajęta jest pod przepompownię ścieków. Powstała ona podczas budowy kanalizacji 
sanitarnej w Rzemieniu. 

 
Nikt nie zabierał głosu na temat projektu uchwały.  
 
W związku z tym, że nikt nie zabierał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup części działki 
położonych w Rzemieniu gmina Przecław. 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 
radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXIII/211/2016 w sprawie wyrażenia zgody na wykup 
części działki położonej w Rzemieniu gmina Przecław - stanowiącą załącznik nr 8 do 
protokołu. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 7 i przeszedł do realizacji pkt. 8. 
 
Ad 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 
dzieci w wieku do lat 5 w placówkach wychowania przedszkolnego prowadzonych 
przez gminę Przecław. 

 

Przewodniczący – poprosił Pana Janusza Krakowskiego – Sekretarza Gminy o omówienie i 
przedstawienie projektu uchwały.  
 
Janusz Krakowski – Sekretarz Gminy – omawiając projekt uchwały poinformował że podjęcie 
tej uchwały podyktowane jest zmianą wysokości subwencji na dzieci 6 letnie.  
 
Nikt nie zabierał głosu na temat projektu uchwały.  
 
W związku z tym, że nikt nie zabierał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 w placówkach wychowania przedszkolnego 
prowadzonych przez gminę Przecław. 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 
radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 



6 

 

Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXIII/212/2016 w sprawie opłat za korzystanie z 
wychowania przedszkolnego dzieci w wieku do lat 5 w placówkach wychowania przedszkolnego 
prowadzonych przez gminę Przecław - stanowiącą załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad 9.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu finansowego na wydzielonych 
rachunkach dochodów jednostek oświatowych oraz wydatków nimi 
finansowanych w 2016 roku. 

 

Przewodniczący – poprosił Panią Joannę Krzempek – Skarbnika Gminy o omówienie i 
przedstawienie projektu uchwały.  
 
Joanna Krzempek – Skarbnik Gminy - omawiając projekt uchwały poinformowała że plan 
finansowy na wydzielonych rachunkach dochodów jednostek budżetowych jest to odrębny plan 
budżetu gminy.  
 
W związku z tym, że nikt nie zabierał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany planu finansowego na wydzielonych 
rachunkach dochodów jednostek oświatowych oraz wydatków nimi finansowanych w 2016 
roku. 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 
radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXII/213/2016 - zmieniającą uchwałę w sprawie w 
sprawie zmiany planu finansowego na wydzielonych rachunkach dochodów jednostek 
oświatowych oraz wydatków nimi finansowanych w 2016 roku- stanowiącą załącznik nr 10 
do protokołu. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 9 i przeszedł do realizacji pkt. 10. 
 
 
Ad 10.  
Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej gromadzenia dochodów 
na wydzielonym rachunku przez jednostki oświatowe będące jednostkami 
organizacyjnymi gminy Przecław. 

 

Przewodniczący – poprosił Panią Joannę Krzempek – Skarbnika Gminy o omówienie i 
przedstawienie projektu uchwały.  
 
Joanna Krzempek – Skarbnik Gminy - omawiając projekt uchwały poinformowała że uchylenie 
tej uchwały podyktowane jest zmianą przepisów dotyczących podatku VAT – z Centralizacją 
Vat-u. 
 
W związku z tym, że nikt nie zabierał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej gromadzenia 
dochodów na wydzielonym rachunku przez jednostki oświatowe będące jednostkami 
organizacyjnymi gminy Przecław. 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 
radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXIII/214/2016 - zmieniającą uchwałę w sprawie 
uchylenia uchwały dotyczącej gromadzenia dochodów na wydzielonym rachunku przez 
jednostki oświatowe będące jednostkami organizacyjnymi gminy Przecław - stanowiącą 
załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad 11 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Przecław na 2016 
rok. 
 
Przewodniczący – poprosił Panią Joannę Krzempek – Skarbnika Gminy o omówienie i 
przedstawienie projektu uchwały.  
 
Joanna Krzempek – Skarbnik Gminy - omawiając projekt uchwały uwzględniła wprowadzone 
autopoprawki do projektu uchwały.  
 
Władysław Grzelak - Radny – zabrał głos w sprawie zwiększenia środków na oświetlenie 
gminne. Zwrócił się do Komisji Rewizyjnej o przeprowadzenie kontroli wydatkowania środków 
z budżetu gminy. 
 
Joanna Krzempek – Skarbnik Gminy – poinformowała że zwiększenie środków na oświetlenie 
podyktowane jest budową oświetlenia w poszczególnych sołectwach gminy. 
 
Nikt nie zabierał głosu na temat projektu uchwały.  
 
W związku z tym, że nikt więcej nie zabierał głosu w dyskusji nad projektem uchwały 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Budżetowej na 2016 rok.  
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 
radnych, jeden radny głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXIII/215/2016 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 
na 2016 rok. - stanowiącą załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 11 i przeszedł do realizacji pkt. 12. 
 
Ad 12. 
Wolne zapytania i wnioski. 

 

Monika Skowrońska - Ziomek – Prezes Samorządowej Spółki Dwa Brzegi – zaprosiła wszystkich 

zebranych na Orszak Trzech Króli – 6 stycznia – na przecławskim Rynku. Zaproponowała 

również aby obchody Dnia Dziecka były pod hasłem „W magicznym ogrodzie”. 

Poinformowała Radnych oraz wszystkich obecnych na sesji że na ręce Przewodniczącego 

Walnego Zebrania złożyła rezygnację z pełnienia funkcji Prezesa Samorządowej Spółki „Dwa 

Brzegi”. Podziękowała za współpracę i złożyła życzenia noworoczne. 

 

Przewodniczący – złożył życzenia noworoczne. 

 

Ryszard Wolanin – Burmistrz Przecławia – podziękował za współprace w 2016 roku. Za 
konstruktywną krytykę, za pomoc, za realizację budżetu. Życzył szczęśliwego Nowego Roku. 
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Nikt więcej nie zabierał głosu.  
 
Na tym zakończono punkt 12.  
 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za 
udział w obradach i wygłaszając formułę „Wysoka Rado zamykam XXIII sesję Rady Miejskiej 
w Przecławiu” - zamknął posiedzenie o godzinie 11.45. 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 

 

 
 
 

Protokołowała: 

 

Dorota Strzelczyk 

 

        Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Przecławiu 

       

          Zenon Krawczyk 


